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iCity NetY校園推廣行動
iCity NetY School Promotion
參與單位必須為iCity NetY網絡大使計劃的參賽隊伍，並以參賽隊伍為參與單位。

Competing units must be the participants of iCity NetY Ambassadors Program, and each participating team will be treated as a competing unit.
參賽隊伍可自由參與，而對「校園推廣行動」的參與將計算在「iCity NetY網絡大使計劃」活動出席率內。「校園推廣行動」的參與單位將在校舉行活動向同學推廣關注及探討資訊科技或網絡相關議題。
Participation is voluntary, however will be counted as the attendance of iCity NetY Ambassador Program. Competing units are to organize activities to engage fellow students in discussion on Information and communications technology or Internet related issues.
參與單位必須於2013年6月27日（星期四）或之前遞交活動計劃書，並於2013年9月14日（星期六）或之前完成計劃書所述活動和提交活動報告，活動計劃書和活動報告必須於上述時間傳送至電子郵箱application@NetY.asia。（以電郵發送之日期為準）
Competing units shall submit Essay Proposal by Jun 27, 2013 (Thu), complete activities described in the Essay Proposal and submit the corresponding Activities Report by Sep 14, 2013 (Sat). Essay Proposals and Activities Report shall be submitted by email to application@NetY.asia (email date will be considered submission date).

參與單位將以實報實銷方式獲得最多港幣六百元正的行動資助。
Competing unit will gain a maximum amount of 600 Hong Kong Dollar as an accountable fund.
主辦單位保留活動一切規則的最終決定權
Organizer reverses the right of final decision on all rules and regulations.

申請表格 
Application Form

	參賽編號 Ref. No.
	(大會專用Official use only)

	學校名稱School Name


	

	學校地址School Address


	


推薦老師（如有） Recommending Teacher (if any):

	老師姓名 Teacher’s Name:
	

	聯絡電話Tel
	

	手提電話Mobile
	


參賽隊伍成員 Team Members

	
	姓名Name
	性別 Sex
	電話 Tel
	電郵地址Email
	級別 Form

	1
	(隊長Captain)
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	


(如篇幅不夠，可另紙書寫　Please continue on another sheet if necessary)
詳細計劃內容 Detailed Project Information 

	計劃名稱Project name

	

	計劃目標及欲達成的成果Project objective(s) and expected outcomes

	

	計劃日期 Project Duration

	

	計劃內容Project Outline

 (包括活動內容及形式 including content of the proposed activities, format and number of activities to be held)

	


	計劃籌備及推行工作時間表 Preparation and implementation schedule of the project

	

	計劃宣傳方案及推廣渠道 Promotion plan and channels

	

	計劃完成後評估成效的方法Method of evaluating the project outcome

	


計劃財政預算 Project Budget

(請詳細列明每項細目及計算方法Please state clearly the details and calculation methods of each item)
	
	預計開支項目 Expenditure Items
	港幣$ (HKD$)

	1
	
	

	2
	
	

	3
	
	

	4
	
	

	5
	
	

	6
	
	

	
	合計 Total
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